
Beste Koen,

Vlak voor de Cie bestuur nog een aantal vragen wat betreft de de financiële stukken.
Indien mogelijk graag nog een beantwoording voorafgaand aan de Cie.

Voorjaarsnota: 

Pagina 11: Overdracht brandweerkazerne Varik. Graag meer uitleg over de manier waarop de 
brandweerkazerne in Varik is overgedragen aan de Veiligheidsregio en waarom deze voor de 
boekwaarde is verkocht en niet voor de marktwaarde. 

Pagina 11: Overdracht brandweerkazerne Varik. Is het jaarlijkse budget ad. EUR 27.605 voor de
brandweertaken of om het pand te onderhouden?

Pagina 12: Onkruidbestrijding en vegen. Hoe verhoudt de kwaliteit zich ten opzichte van de prijs 
die de AVRI kan leveren op het gebied van onkruidbestrijding? Zijn hier prestatie indicatoren voor 
per vierkante meter bijvoorbeeld?

Pagina 13: Voetveer Varik. Graag een lijst van bedrijven/instellingen die een sponsoring zijn 
aangegaan met de voetveer Varik-Heerewaarden.

Pagina 14. Subsidies voetbalverenigingen. Nog geen subsidieaanvraag maar al wel reserveren 
vanuit de bestemmingsreserve. Wanneer wordt de subsidie aanvraag verwacht?

Pagina 16. WMO-hulpmiddelen. Welke na-ijleffecten worden er dan verwacht? Op basis van wat 
wordt de inschatting gemaakt dat de  batige EUR 85.000 mogelijkerwijs volledig nodig is voor de 
na-ijleffecten?

Jaarstukken 2014:

Pagina 124. programma 4 onderwijs. Waarom heeft er  bij de tussentijds begroting 2014 een 
bijstelling plaatsgevonden van de geprognotiseerde lasten met ruime 191000 euro extra op de lasten
terwijl er uiteindelijk bijna 300000 euro minder lasten zijn geweest bij de eindafrekening.
Welke extra lasten werden indertijd verwacht die bijstelling bij de wijziging noodzakelijk maakten?
 
Bij de post openbaar onderwijs is een verschil van ruim 200000 euro tussen de begroting na 
wijziging en de rekening. In de toelichting is een voordelig saldo van 85407 euro als verklaring 
genoemd. Waardoor kan de overige verschil door verklaard worden?

Met vriendelijke groet,

Sten Nouwens

Verstuurd vanaf mijn iPad


